
  آرمان ملی: دو نامزد انتخابات فدراسیون فوتبال توسط 
کمیته بدوی انتخابات حذف شدند و در صورتی که کمیته 
استیناف فدراسیون فوتبال این رای را تایید کند دیگر حرفی 

برای انتخاب رئیس فدراسیون فوتبال باقی نمی ماند! 
 حذف 

انتخابات فدراسیون فوتبال قرار است 11 اسفند ماه سال 
جاری برگزار شود. مهدی تاج، علی کفاشیان، حیدر بهاروند، امیر 
عابدینی و شهاب الدین عزیزی خادم نفراتی هستند که برای 
پست ریاست ثبت نام کرده اند. تسنیم در ادامه نوشت: مرحله 
اول فرایند انتخابات، بررسی شرایط و سوابق نامزدها از سوی 
کمیته بدوی انتخابات بود و همان گونه که پیش بینی می شد 
این کمیته رای به حذف کفاشیان و عزیزی خادم داد. این در 
حالی است که کفاشیان گفته در هیچ کجای اساسنامه نیامده 
که رای کمیته اخلاق مانع نامزدی می شود و تنها به محکومیت 
کیفری اشاره شده است. کمیته بدوی با توجه به پرونده ای که 
سال ها پیش کفاشیان در مورد حق پخش بازی های تیم ملی 
داشت و از سوی کمیته اخلاق 5 سال محروم شد و در ادامه 
کمیته استیناف آن را به یک سال کاهش داد؛ او را حذف کرد. 
عزیزی خادم نیز که با حکم کمیته اخلاق تا شهریور 1404 محروم 
شده، دیگر فردی است که کمیته بدوی او را حذف کرده است. 
کفاشیان اعلام کرده به کمیته استیناف انتخابات شکایت می کند 
و احتمالا عزیزی خادم نیز همین کار را انجام خواهد داد. با این 
کنون تاج و دو گزینه پوششی او در انتخابات باقی  شرایط و تا
مانده اند. بهاروند که مشخصا گزینه پوششی بوده و عابدینی نیز 
گر بپذیریم عابدینی و بهاروند از  کنون مشاور تاج است. حتی ا ا
فیلتر نهادهای نظارتی عبور خواهند کرد )اتفاقی که در دوره قبل 
کنون این دو به همراه تاج نامزدهای  برای بهاروند رخ نداد( تا
ریاست هستند و قابل حدس است که بهاروند و عابدینی کنار 
گر عابدینی در  بروند و تاج تنها نامزد انتخابات باشد! حتی ا
خ نخواهد  صحنه انتخابات بماند نیز تغییری در اصل ماجرا ر
داد. همه اینها البته در شرایطی است که کمیته استیناف رای 
گر استیناف برخلاف پیش بینی ها و  کمیته بدوی را تایید کند. ا
برخی اقدامات، این دو یا از بین کفاشیان و عزیزی خادم یکی را 
تایید کند آن وقت شرایط تغییر خواهد کرد ولی در صورت ادامه 
روند فعلی حتی می توان رئیس فدراسیون فوتبال را با صلوات 
که به جز تاج فرد دیگری در صحنه نخواهد بود! انتخاب کرد، چرا

 نقش کمیته اخلاق 
هفته پیش نادر فریادشیران مربی سابق تیم ملی فوتبال، 
علیه مهدی تاج به کمیته اخلاق شکایت کرد؛ دلیل آن هم 
این بود که رئیس فدراسیون فوتبال از او خارج از ارکان قضائی 
این فدراسیون شکایت کرده بود. پیش از این کمیته اخلاق، 
ح شکایت  شهاب الدین عزیزی خادم را به همین دلیل)طر
ج از ارکان قضائی فدراسیون(، دو سال محروم کرد و حالا  خار
فریادشیران خواهان حکمی مشابه برای مهدی تاج، طبق 
قانون است. گفتنی است در حال حاضر ریاست کمیته اخلاق 
فدراسیون فوتبال برعهده یونس اسدی مقدم است. البته 
چنین موردی در خصوص کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال 
تازگی ندارد و اصطلاحاً مسبوق به سابقه است. دو سال پیش 
امیررضا واعظ آشتیانی شکایتی علیه فدراسیون فوتبال در 

کمیته اخلاق مطرح کرد که همچنان پاسخی برای شکایت خود 
دریافت نکرده است. نامزد پیشین انتخابات فدراسیون فوتبال 
ک،  و مدیرعامل سابق باشگاه استقلال در این خصوص به تابنا
گفت: »من قصد داشتم در انتخابات قبلی فدراسیون فوتبال به 
عنوان یکی از کاندیداها حضور داشته باشم که به دلایل واهی 
مانع این اتفاق شدند. آنها مدعی شدند که مدارک نقص دارد 
و نتوانسته ام 5 امضا از اعضای مجمع بگیرم.« امیررضا واعظ 
آشتیانی افزود: »این در حالی است که نقص ساختاری در نوع 
ثبت نام باعث چنین اتفاقی شد. بنده در ساعات پایانی از طریق 
سامانه بارگذاری مدارکم را انجام دادم و همان روز برای راستی 
آزمایی به فدراسیون مراجعه کردم. در حالی که راستی آزمایی 
تا ساعت 5 به طول انجامید، رأس ساعت 4 بخشی که مربوط به 
ثبت امضای 5 عضو مجمع بود را بستند و این اتفاق باعث شد 
من نتوانم ثبت نامم را کامل و در انتخابات شرکت کنم. البته 
این تمام ماجرا نیست و مسائل ابهام برانگیز دیگری هم وجود 
داشته و نکته مهم تر اینکه پس از گذشت مدتی طولانی، او هنوز 
پاسخی برای شکایت خود دریافت نکرده است. واعظ آشتیانی 
در این باره توضیح داد: »در آن مقطع، رئیس وقت کمیته بدوی 
در برنامه زنده تلویزیونی از مهدی تاج و کاندیداتوری ایشان 
حمایت کرد. اتفاقی عجیب که خلاف مقررات است چون کمیته 
بدوی باید بی طرفانه به تأیید یا رد صلاحیت کاندیداها بپردازد. 
بدین ترتیب من همان زمان شکایتی رسمی در کمیته اخلاق 
ثبت کردم و حتی هزینه دادرسی آن را هم از من گرفتند، اما هنوز 
از نتیجه این شکایت خبری نیست.« او در ادامه صحبت هایش 
کید کرد: »به نظر من کمیته اخلاق، کمیته بی اخلاقی است.  تأ
هیچ ابلاغی صورت نگرفت و هنوز پاسخ آن شکایت را اعلام 
کی اعلام  گر رد شده چرا کتباً به شا نکرده اند که رد شد یا تأیید. ا
گر هم تأیید شده چه کسانی باید مؤاخذه می شدند  نشده و ا
که نشدند. در واقع باید برای رئیس کمیته بدوی محرومیت 

در نظر گرفته می شد و در اینصورت انتخابات با چالش روبه رو 
می شد.« واعظ آشتیانی منتقد اوضاع فعلی مدیریت در فوتبال 
به خصوص رأس آن یعنی مهدی تاج است و پیش از این در 
کید کرده که آقایان با کارهای شان علاقه مردم  مصاحبه ای تأ
به فوتبال را از بین برده اند. او معتقد است رکن مهمی چون 
کمیته اخلاق درگیر بازی های سیاسی است: »واقعاً برای کمیته 
اخلاق متأسفم که بازی سیاسی انجام می دهد و ترویج دهنده 
بی اخلاقی است. به نظرم فدراسیون فوتبال توسط سازمان های 
غیررسمی که زورشان از سازمان های رسمی بیشتر است، خط 
دهی و سازماندهی می شود.« او با اشاره به اتفاقات انتخابات 
دوره قبل فدراسیون فوتبال، اظهارداشت: »در انتخابات قبلی 
هم زور قوه قضائیه و سازمان بازرسی و مجلس به سازمان های 
غیررسمی نرسید. همین افرادی که در فدراسیون هستند معاون 
بانوان را به خاطر داشتن پرونده باز اخراج کردند و آن زمان 
هنوز پرونده خانم موسوی منجر به رأی قطعی نشده بود، اما 
کت که پرونده داشتند و منجر به رأی هم شد، در  آقایان تاج و سا
انتخابات بودند. رأی این دو نفر بعداً در تجدیدنظر تقلیل یافت، 
اما مهم این است که صدور رأی یعنی تأیید تخلف و براساس 
قانون نمی توانستند در انتخابات حضور داشته باشند.« واعظ 
آشتیانی در پایان گفت: »چند روز پیش سخنگوی قوه قضائیه 
گفت که صرف داشتن پرونده قضائی نمی تواند مانع شرکت 
در انتخابات باشد، مگر اینکه فیفا برای پرونده های باز قضائی 
ممنوعیت و محدودیتی در نظر گرفته باشد. اتفاقاً همین طور 
است و سپ بلاتر نمونه بارز آن است. این را بگویم که من هم 
می توانستم دو سال پیش مثل برخی افراد که برای کشور و 
پرچم شان احترام قائل نیستند به فیفا شکایت کنم، اما همه 
گر به فیفا  چیز را به مسئولان داخل کشور سپردم. مطمئناً ا
شکایت می کردم، مشکلاتی برای فوتبال و فدراسیون فوتبال 

به وجود می آمد.«
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انتخاب رئیس فدراسیون با سلام و صلوات؟!

 طبق قانون فیفا، تاج حق ثبت نام نداشت

گفتوگو

 میثم بائو بازیکن سابق نساجی مازندران و 
کارشناس فوتبال در مورد تغییر در کادر فنی این 

تیم قدیمی صحبت کرد. 
ساوو  اینکه  خصوص  در  شما  نظر   
جدید  سرمربی  عنوان  به  میلوشویچ 
کت الهامی معرفی  نساجی و جانشین سا

شد، چیست؟
کت الهامی به این دلیل رفت که به یحیی   سا
گل محمدی توهین کرد و چاره ای جز استعفا 
نداشت وگرنه باشگاه او را عوض نمی کرد. 
البته بحث استفاده از الفاظ رکیک الهامی به 
گذشته برمی گردد. جایی که در رختکن تیم 
به رضا حدادیان مالک باشگاه همین الفاظ 
کار برده بود و نمی دانم مالک باشگاه  را به 
به چه دلیل فصل گذشته بار دیگر الهامی را 
سرمربی کرد و این فصل هم از او حمایت کرد 
گر  تا در نهایت خودش مجبور به استعفا شد. ا
من به شخصه ثروت مالک باشگاه نساجی را 
داشتم و کسی به حریم شخصی من توهین 
گر از لیگ برتر سقوط می کردم،  می کرد حتی ا
اجازه ناسزا گفتن به سرمربی تیمم را نمی دادم، 
چون غیرتم اجازه نمی داد. خاطرم است مالک 
باشگاه بهترین امکانات را برای الهامی فراهم 
می کرد، اما او ناسزا گفت و نمی دانم چه دلیلی 
وجود داشت که باز هم فصل قبل سرمربی 
تیم شد. این موضوع بستگی به شخصیت 
آدم ها دارد. می دانستم که توهین های الهامی 
باز هم تکرار می شود و در بازی با فولاد شاهد 
بودیم. البته این بار دوربین بود و فیلم گرفت، 
در مراتب قبلی خبری از دوربین نبود. الان هم 
که میلوشویچ سرمربی شده، با تصمیم مالک 
باشگاه بوده است. در واقع در نساجی یک نفر 
تصمیم گیرنده است، فردی که هزینه می کند. 
او هر تصمیمی که بخواهد بگیرد به حرف کسی 
توجه می کند و وقتی هم تصمیم به برکناری 
شخصی بگیرد، اطرافیان خود را وسیله می کند 

تا موجه باقی بماند. 
 از نظر شما نساجی تیمی گران است؟

مالک باشگاه نساجی هزینه می کند ولی 
امیدوارم به شکلی نباشد که هواداران تیم و 
مردم شهر خسته را تا این اندازه نگران کند. 
قطعاً برای حفظ شهرت باید در فوتبال خرج 
گر الهامی دوباره سرمربی نساجی شد،  کرد. ا
ایراد از او نیست، آن کسی مقصر است که الهامی 
را بار دیگر سرمربی کرد. مثل این می ماند که 
فصل بعد، یحیی گل محمدی برای دستیاری 
خود از الهامی استفاده کند. نساجی یکی از 
چند تیم گران لیگ برتر است و بازیکنانی را 
جذب کرده که در روز آخر نقل و انتقالات نیم 
فصل، استقلال یکی از آنها را جذب کرد. تنها 
چیزی که در نساجی مهم نیست بحث فنی 
است، چون مالک باشگاه انفرادی تصمیم 
می گیرد. ۷ سال است که نساجی در هفته های 
آخر در لیگ برتر ماندگار می شود. مگر می شود با 
این همه هزینه و پرداخت به موقع مبالغ قرارداد 
بازیکنان و مربیان، تیم برای بقا در لیگ برتر 
دست و پا بزند؟ سالی سه سرمربی در نساجی 
عوض می شوند و همیشه این اتفاقات می افتد. 
نساجی یک مورد شکایتی ندارد. با وجود نظم 
باشگاه داری در مباحث فنی دچار ایراد است. 

بائو: 
نساجی یکی از 

چند تیم گران 
لیگ برتر است

 منتفی شدن حضور  
محمد بنا در آذربایجان

هفته گذشته ماجرای پیشنهاد آذربایجان 
به محمد بنا برای قبول هدایت تیم ملی کشتی 
کشور و سفر بنا به همراه بهروز  فرنگی این 
کره با مسئولان  کو برای مذا حضرتی پور به با
فدراسیون کشتی آذربایجان رسانه ای شد. پس 
از آن برخی ها به انتقاد از چرایی اقدام بنا برای 
کره با آذربایجانی ها پرداختند، در حالیکه  مذا
در ورزش حرفه ای او به عنوان یک سرمربی این 
حق را دارد که به پیشنهادات خارجی فکر کند و 
کره  برای قبول هدایت یک تیم خارجی وارد مذا
شود؛ کمااینکه در سال های قبل نیز جمشید 
خیرآبادی سال ها هدایت تیم ملی آذربایجان 
را بر عهده داشت. پس از حواشی به وجود 
آمده درباره احتمال حضور بنا در جمهوری 
آذربایجان، وی روز سه شنبه به عنوان مشاور 
ارشد علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی 
در کمپ تیم های ملی کشتی حاضر شد و با 
کشتی گیران و کادر فنی تیم های ملی و رئیس 
فدراسیون کشتی دیدار گرم و صمیمی داشت. 
طبق اطلاعات به دست آمده توسط ایسنا، 
موضوع حضور محمد بنا در تیم ملی آذربایجان 
منتفی شده و او به دلایل مختلف قصد ندارد 

پیشنهاد آذربایجانی ها را قبول کند. 

منهایفوتبال

اخبـــــــــار

کارتال: فلسفه بازی من فوتبال رو به جلوست 
بی تیم فوتبال   اسماعیل کارتال سرمر
پرسپولیس گفت: پرسپولیس هواداران 
پرشوری دارد و فهمیدم نزدیک به ۴۰ 
میلیون هوادار از این تیم حمایت می کنند. 

 معارفه 
معارفه  مراسم  در  کارتال  اسماعیل 
خود به عنوان سرمربی جدید تیم فوتبال 
پرسپولیس که دیروز )چهارشنبه( برای 
اظهار  شد،  دیده  تدارک  رسانه  اهالی 
کشوری  در  خوشحالم  خیلی  داشت: 
برای  شما  به  و  دارم  حضور  مسلمان 
حضورتان در اینجا خوش آمد می گویم. 
قبل از حضور در ایران درباره پرسپولیس 
تحقیق کرده بودم. پرسپولیس هواداران 
پرشوری دارد و فهمیدم نزدیک به ۴۰ 
حمایت  تیم  این  از  هوادار  میلیون 
می کنند. وی در ادامه افزود: متوجه شدم 
پرشوری  هواداری  جامعه  پرسپولیس 
دارد و تیم ریشه داری در ایران است. 
پرسپولیس باشگاهی با اهداف بزرگ و پر 
از موفقیت است. من هم دوست داشتم 
اهدافم را با باشگاه پرسپولیس یکی کنم و 

به موفقیت های بزرگ برسیم. 
 فلسفه بازی 

پرسپولیس  فوتبال  تیم  بی  سرمر
خاطرنشان کرد: باید از مدیریت باشگاه 
پرسپولیس تشکر کنم که من را انتخاب 
کردند و سهم زیادی برای حضورم در ایران 
کمی می خواهم درباره خودم  داشتند. 
صحبت کنم، فلسفه بازی من فوتبال رو به 
جلوست، یعنی دوست دارم تیمم همیشه 
بازی ها را ببرد. سال گذشته در لیگ های 
اروپایی برای رسیدن به جمع چهار تیم 
پایانی در ضربات پنالتی حذف شدیم، اما 
در تمام رکوردهای گل، امتیاز و تیمی که 
کس داشت،  بیش ترین لمس توپ را در با
بی اش  در اختیار تیمی بود که من سرمر
بودم. دلیل جدایی ام از فنرباغچه این 
بود که دو کنگره در این باشگاه بود و دو 
نفر برای ریاست باشگاه رقابت سختی 
را  مورینیو  اینکه  برای  دو  این  داشتند. 
انتخاب کنند، رقابت کردند و من هم مجبور 

کارتال  شدم از این باشگاه جدا شوم. 
بی  ادامه داد: من در حال حاضر سرمر
کیپی که در  پرسپولیس هستم و همراه با ا
اختیارم هست، تجربیاتم را از نظر تکنیکی 
کتیکی در اختیار پرسپولیس می گذارم  و تا
و به همراه رضا درویش تیم را سازماندهی 
کار  بزرگی  بیان  مر با  من  کرد.  خواهیم 
که  آنها یواخیم لوست  کرده ام، یکی از 
بی تیم ملی آلمان بود. ما  سال ها سرمر
با هم دوست صمیمی هستیم. ایشان را 

دعوت کرده ام و حتماً به ایران می آید. 
 کار با مربیان مطرح 

کردن با  کار  وی بار دیگر با اشاره به 
نفر  کرد:  تصریح  جهان  ح  مطر بیان  مر
بعدی گاس هدینیگ است که در تیم ملی 
هلند، بارسلونا و... کار کرده است. او مانند 
پدر من است و ماه ها کنارش حضور داشتم 
و بزرگ شدم. کارلوس آلبرتو پریرا دو بار 
برزیل را قهرمان جام جهانی کرد و با او نیز 
کار کردم. زمانی که فوتبالم در فنرباغچه 
این  کادمی  آ بی  مر به عنوان  شد  تمام 
باشگاه شروع به کار کردم. اولین تکنیک و 
کتیک ها را پریرا به من یاد داد، اما به این  تا
راضی نبودم، چرا که فوتبال چاهی است 
که تَه ندارد. من و تیم فنی ام اصلاً از اینکه 
دانش مان را بیشتر کنیم، کم نمی گذاریم 
و چیزهایی که در فوتبال به لحاظ تکنیکی 
کتیکی وجود دارد، دنبال خواهیم کرد.  و تا

گر این چیزها را نداشته باشید نمی توانیم  ا
در تیم بزرگی مثل پرسپولیس مدیریت 

کنید. 
 پیشرفت 

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس یادآور 
یبل زدن و با دو پاس خوب  شد: با در
آن  از  بعد  ولی  وید،  می ر جلو  جایی  تا 
نمی توانید موفق باشید. در زندگی ام آدمی 
نبودم که دست از تلاش بردارم و آدمی 
که خلاقم و خلاقیت در فوتبال  هستم 
را دوست دارم و برای چیزهای جدید 
گولر  گشاده رو هستم. به عنوان مثال، آردا
را همه می شناسید، او 16 ساله بود که در 
کادمی فنرباغچه بود و او را مستقیم به  آ
تیم اصلی آوردیم و سال آینده با 3۰ میلیون 
دلار ترانسفر کردیم. هنوز هم 2۰ درصد از 
قراردادش برای فنرباغچه است. فردی 
کادی اوغلو دفاع چپ ما بود که او را با 35 
میلیون یورو به برایتون انگلیس فروختیم. 
دروازه بان مان را نیز از تیم آنکارا آوردیم و 
امسال به منچستریونایتد ترانسفر کردیم. 
گر اینجا حضور دارم نه  کارتال افزود: ا
فقط برای سرمربیگری پرسپولیس، بلکه 
هر کاری برای پیشرفت فوتبال ایران نیاز 
باشد، انجام می دهم. از روزی که وارد ایران 
شدم تا این لحظه مردم ایران به خصوص 
طرفداران پرشور پرسپولیس احترام زیادی 
در خیابان به من گذاشتند و از همه تشکر 

برای فوتبال  برای پرسپولیس،  می کنم. 
ایران، به عنوان اسماعیل کارتال شب و 
روز کار خواهم کرد و قول می دهم هر کاری 

از دستم بربیاید، انجام خواهم داد. 
 تقویت 

وی در مورد بحث جذب مهاجم خارجی 
برای پرسپولیس تصریح کرد: پرسپولیس 
دارد.  تقویت  به  نیاز  پست  چند  در 
همان طور که می دانید بازیکنانی داریم 
که مصدومیت شان طولانی مدت است. 
دو جا حق جذب بازیکن خارجی داریم 
که از اینجا شروع خواهیم کرد. سرمربی تیم 
فوتبال پرسپولیس همچنین با این سؤال 
روبه رو شد که چه راهکاری برای تقابل با 
النصر و الهلال عربستان در لیگ نخبگان 
آسیا دارد، گفت: دو بازی مهم آسیایی 
داریم که راحت نیستند. برای اینکه در دو 
جام بجنگیم باید واقع بین باشیم. کیفیت 
رقبای مان از لحاظ اقتصادی مشخص 
است. ما هم برای طرفدار پرسپولیس که از 
ما انتظار دارند هر کاری خواهیم کرد، ولی 
در زمان سختی قرار داریم. همان طور که 
یم و باید هر  گفتم مصدومان زیادی دار
چهار روز بازی کنیم. ما باید از این زمان 
به بهترین نحو استفاده کنیم و امیدوارم از 

پس آن بربیاییم. 
 دنیزلی 

»مصطفی دنیزلی، هموطن شما در دو 
مقطع با وجود اینکه با پرسپولیس فوتبال 
هجومی را به نمایش گذاشت، اما نتوانست 
جامی به دست بیاورد. دنیزلی گفته بود 
یک کار نیمه تمام در پرسپولیس دارد.« 
کارتال با این مقدمه در پاسخ به این سؤال 
که آیا می تواند کار نیمه تمام دنیزلی را در 
پرسپولیس تمام کند، گفت: قبل از اینکه 
کردم.  به ایران بیایم با دنیزلی صحبت 
قطعاً به اینجا آمده ام که قهرمان شویم و 
جام بگیرم، اما به تنهایی نمی توانم. آقای 
شما  باشگاه،  رئیس  به عنوان  ویش  در
خبرنگاران و هواداران باید به ما کمک 
کنید. این کار تیمی است و من هم باور دارم 

که موفق خواهیم شد. 

 باقری: امیدوارم امانتدار خوبی 
برای پرسپولیس بوده باشیم

مربی تیم فوتبال پرسپولیس گفت: امیدوارم در این چند وقت 
که امانتدار باشگاه بودیم به خوبی از آن محافظت کرده باشیم. 
کریم باقری در مراسم معارفه اسماعیل کارتال سرمربی جدید 
پرسپولیس، اظهار داشت: من صحبت خاصی ندارم. از مجموعه 
باشگاه و آقای درویش تشکر می کنم. وی افزود: سرمربی عزیزمان 
آقای کارتال خیلی مرا شرمنده کرد. امیدوارم لیاقت این را داشته 
باشم که در کنار ایشان به تیم بزرگ پرسپولیس کمک کنم. مجدداً 
به ایشان و همراهان عزیزشان تبریک می گویم. امیدوارم بتوانیم 
با کمک هم پرسپولیس را به جایگاه خودش برسانیم و تمام 
تلاش مان را در این زمینه می کنیم. مربی تیم فوتبال پرسپولیس 
خاطر نشان کرد: امیدوارم در این چند وقت که امانتدار باشگاه 
بودیم به خوبی از آن محافظت کرده باشیم. ما این کار را در کنار 
دوستان عزیزمان آقا سیدجلال حسینی که جایش خالی است، 
همچنین آقای مهرداد خانبان و بقیه دوستان مان ادریس 
)سیسی(، جرسی )اینیسیو( و بقیه انجام دادیم. وی افزود: در این 
چند بازی که ما در خدمت تیم بزرگ پرسپولیس بودیم همه کمک 
کردند و تا آنجا که از دست مان برمی آمد به تیم کمک کردیم. باقری 
در پایان اذعان کرد: از این به بعد سرمربی پرسپولیس در کنار تیم 

حضور دارد و همه ما به او کمک می کنیم. 

 رونمایی از سومین سرمربی فصل 
مس رفسنجان

باشگاه مس رفسنجان به صورت رسمی از سومین سرمربی 
فصل خود رونمایی کرد. تیم فوتبال مس رفسنجان فصل را با 
هدایت محرم نویدکیا آغاز کرد، اما هفته هفتم بعد از جدایی 
او مسعود شجاعی به عنوان سرمربی جدید این تیم معرفی 
شد. با این حال، دیروز این باشگاه به صورت رسمی از سومین 
کرد و سیروس پورموسوی به عنوان  سرمربی خود رونمایی 
سرمربی جدید این تیم انتخاب شد. این باشگاه در اطلاعیه 
رسمی نوشت: سیروس پورموسوی که سابقه سرمربیگری در 
تیم های استقلال خوزستان، نفت مسجدسلیمان، صنعت 
نفت آبادان، پارس جنوبی جم، تیم ملی جوانان و فولاد خوزستان 
را در کارنامه دارد، با امضای قرارداد رسمی هدایت نارنجی پوشان 
را در ادامه رقابت های لیگ برتر و جام حذفی فوتبال باشگاه های 
ایران بر عهده خواهد داشت. در ادامه آمده است: از تلاش های 
مسعود شجاعی، مربی بااخلاق فوتبال، در طول ۳ ماه گذشته 
که مسئولیت هدایت این تیم در رقابت های لیگ برتر را بر عهده 
داشت، قدردانی می کنیم. مس رفسنجان در حال حاضر با 1۶ 
امتیاز در رتبه چهاردهم جدول قرار دارد و روز یکشنبه، 14 بهمن 

ک قرار می گیرد.  در هفته هجدهم لیگ برتر مقابل آلومینیوم ارا

مدافع استقلال سرباز است؟
مدافع تیم فوتبال استقلال تا پایان به همن ماه مجوز بازی 
دارد و پس از آن مشمول خدمت سربازی خواهد بود. یکی از 
بازیکنانی که باشگاه استقلال در نقل وانتقالات زمستانی جذب 
کرد، آرمین سهرابیان از نساجی مازندران بود، بازیکنی که پس 
از چند بازی در ابتدای فصل راهی نساجی شده بود. سهرابیان 
در حالی به استقلال بازگشت که خبر می رسد این بازیکن تا 
بهمن ماه مجوز بازی دارد و پس از آن باید به خدمت سربازی 
برود. باشگاه استقلال که مبلغ قابل توجهی بابت رضایت نامه 
این بازیکن به نساجی پرداخت کرده، حالا درگیر چالش سربازی 
اوست. پیگیری ها از باشگاه استقلال نشان می دهد که سهرابیان 
به مدیران باشگاه اعلام کرده است مجوز دارد و مشکلی برای 
همراهی آبی پوشان نخواهد داشت. حالا باید دید سرنوشت 
سهرابیان با استقلال چه خواهد شد. قرارداد این بازیکن با باشگاه 

استقلال یک سال و نیمه است. 

پای دایی به بحران استقلال کشیده شد
فسخ یکطرفه پیتسو موسیمانه استقلال تهران را در شرایط 
کنون نام های زیادی در اطراف این تیم شنیده  بحرانی قرار داده و ا
می شود. البته یک دوگانگی نیز وجود دارد و برخی باور دارند که 
راهکار عبور از این بحران استخدام مربی با دانش خارجی است. 
احمد سعادتمند که در ۲ مقطع مختلف سمت مدیر عاملی 
کنون یک پیشنهاد جذاب  باشگاه استقلال را بر عهده داشته، ا
ح کرده است. مدیر اسبق  و در نوع خود تعجب برانگیز را مطر
استقلالی ها با انتشار یک رشته استوری اعلام کرد: با نهایت احترام 
برای مربیان خوب و ارزشمند استقلالیف علی دایی را بهترین 
گزینه برای هدایت این تیم است. پیشنهاد مربیگری استقلال به 
علی دایی در حالی است که وی سابقه طولانی مدت در باشگاه 

پرسپولیس را دارد. 

 ادعای یک منبع آگاه: 
مسی به بارسلونا برمی گردد!

 بازگشت لیونل مسی به بارسلونا رؤیای همیشگی هواداران 
این تیم بوده است تا بتوانند آنطوری که لایق و برازنده کاپیتان 
پیشین تیم محبوب آنها بود از وی خداحافظی کنند. این 
خ دهد،  اتفاق ممکن است در آینده ای نه چندان دور ر
آنهم نه فقط برای خداحافظی بلکه شاید برای ایفای نقشی 
جدید. این ادعای یکی از نزدیکان خانوادگی ستاره آرژانتینی 
است که می گوید مسی ۳۷ ساله قصد دارد پس از پایان کارش 
در تیم اینترمیامی به اسپانیا برگردد. یانینا لاتوره به نشریه 
ناسیون آرژانتین گفت: او )مسی( به من گفت که وقتی کارش 
در میامی تمام شود، جایی که در حال حاضر از زندگی در 
آن راضی است، به بارسلونا بازخواهد گشت. مسی احتمال 
تمدید قراردادش با اینترمیامی را هم رد کرد و گفت: »جای من 
آنجاست )بارسلونا(.« چندی پیش دیوید بکام یکی از مالکان 
باشگاه اینترمیامی اعتراف کرد که مسی آینده اش را در اسپانیا 
می بیند و قصد ندارد در آمریکا بماند. او گفت: »دوست دارم 
مسی را پس از بازنشستگی اش در میامی ببینم، اما لئو به من 
گفت که فقط به زندگی در نزدیکی نوکمپ فکر می کند. هیچ 
بازیکنی را ندیده ام که به اندازه او عاشق بارسلونا باشد.« اینکه 
مسی چه زمانی به بارسلونا باز خواهد گشت مشخص نیست، 
اما جورج ماس یکی دیگر از مالکان باشگاه اینترمیامی اخیراً 
ابراز اطمینان کرده بود کاپیتان سابق بارسایی ها در بازی 
افتتاحیه ورزشگاه جدید صورتی پوشان فلوریدا در سال ۲0۲۶ 

پیراهن شماره 10 این تیم را به تن خواهد داشت. 


